

## PRAYERS

The Honourable Senator Doody tabled the following:—

Report of the Cooperative Energy Corporation, including the Auditors' Report and Consolidated Financial Statements as at December 31, 1988 and 1989.—Sessional Paper No. 342-849.

Report of the Lower Churchill Development Corporation, including its accounts and financial statements certified by the auditors, for the year ended December 31, 1989.—Sessional Paper No. 342-850.

Reports of the Canadian Radio-television and Telecommunications Commission required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-851.

Report on Canada's activities as a Member of the Food and Agriculture Organization (FAO) of the United Nations for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to section 4 of the *Food and Agricultural Organization of the United Nations Act*, Chapter F-26, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-852.

Report on the Canada Employment and Immigration Advisory Council for the year 1989, pursuant to section 10 of the *Employment and Immigration Advisory Council Act*, Chapter C-4, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-853.

Report of operations under the Canadian Ownership Account for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 71(5) of the *Energy Administration Act*, Chapter E-6, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-854.

Actuarial Report (including Cost Certificate) on the Pension Plan for Members of Parliament as at December 31, 1988, and certificate of assets of the Pension Plan, pursuant to subsection 9(1) of the *Public Pensions Reporting Act*, Chapter 13, (2nd Supplement), R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-855.

Actuarial Report (including Cost Certificate) on the Pension Plan for Federally Appointed Judges as at December 31, 1988, pursuant to subsection 9(1) of the *Public Pensions Reporting Act*, Chapter 13, (2nd Supplement), R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-856.

Reports of the Canadian Cultural Property Export Review Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter

## PRIÈRE.

L'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport de la Société coopérative de l'énergie, y compris le rapport des vérificateurs et les états financiers consolidés y afférents au 31 décembre 1988 et 1989.—Document parlementaire n° 342-849.

Rapport de la Lower Churchill Development Corporation, y compris les comptes et états financiers certifiés par les vérificateurs, pour l'exercice terminé le 31 décembre 1989.—Document parlementaire n° 342-850.

Rapports du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-851.

Rapport sur les activités du Canada en tant que membre de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture (FAO), pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 4 de la *Loi sur l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture*, chapitre F-26, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-852.

Rapport du Conseil consultatif canadien de l'emploi et de l'immigration, pour l'année 1989, conformément à l'article 10 de la *Loi sur le Conseil consultatif canadien de l'emploi et de l'immigration*, chapitre C-4, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-853.

État des recettes et déboursés au Compte d'accroissement du taux de propriété canadienne, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 71(5) de la *Loi sur l'administration de l'énergie*, chapitre, E-6, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-854.

Rapport actuariel (y compris le certificat de coût) sur le Régime de pensions des membres du Parlement au 31 décembre 1988, et le certificat des avoirs du Régime de pensions, conformément au paragraphe 9(1) de la *Loi sur les rapports relatifs aux pensions publiques*, chapitre 13 (2<sup>e</sup> supplément), Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-855.

Rapport actuariel (y compris le certificat de coût) sur le Régime de pensions des juges de nomination fédérale au 31 décembre 1988, conformément au paragraphe 9(1) de la *Loi sur les rapports relatifs aux pensions publiques*, chapitre 13 (2<sup>e</sup> supplément), Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-856.

Rapports de la Commission canadienne d'examen des exportations de biens culturels établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars